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 Styret:  

              President    Halvard Skjong 

Innkommende President  Anette Uggedal                    

Past President   Inger Marie Seth 

   Sekretær    Ludvig Kåre Øyen 

   Kasserer    Kjetil Molnes 

   Styremedlem   Terje Austnes 

 

Komitéer: 

  
Klubbadministrasjon  
  
  
Halvard Skjong      - President   
Inger Marie Seth    - Past President  
Ludvig Kåre Øyen   - Sekretær  
Kjetil Molnes          - Kasserer 

Anette Uggedal      - Innkommende president 

                             -TRF/ungdomsarbeid 

Terje Austnes         - Styremedlem  
 
Sverre Ola Roald    -  Program koordinator  
Kårstein Synes       - Service/prosjekt  
Elisabeth Sundgot   - Medlemskapsutvikling 

 

  
Rotary Foundation +  
ungdomstjenesten  
   
Anette Uggedal - leder (CRFO)  
Ninni R Nordstrand  
Severin Haugen  
Hans Olav Gjendem  
Kjellaug Liset  
Georg Pantelatos  
Andreas Rørvik 

Britt Walderhaug Tyrholm  

  
Medlemskap/medlemskapsutvikling   
  
Elisabeth Sundgot - leder  
Marit Vik 
Margrethe G. Høybakk  
Terje Austnes  
Oddvin Remme  
Ole Strand  
Ivar Isene  
Fred Loe 

Ingrid Ulheim  
  

  
Service / prosjekt  
  
Kårstein Synes – leder 
Thorvald Skogheim    - prosjekt 
Svein Kobbenes         - prosjekt  
Egil Synes  
Rolf Synnes  
Arvid Giskeødegård  
Arnt Dahle  
Hans Oksnes  
Olger Arne Synnes 
Per Otto Tyrholm  
  

  
PR/informasjon - samfunnskontakt 
 

Ludvig Kåre Øyen  
Kari Løken  

  
Program koordinator 
                              
Sverre Ola Roald    
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Styret: 
Vi har hatt 4 styremøter, og et møte sammen med Guvernøren. Saker som er 

arbeidet med: nye vedtekter som ble vedtatt på årsmøtet, vedtak av «Strategisk 

plan» for klubben, retningslinjer for utdeling av blomster og gaver, medlemskort til 

alle. Vi har bevilget nødvendige poeng til PH som ble tildelt Gunnar Kvalsund under 

distriktskonferansen på Øyer, der vi også var tilstede. Årsmøte ble avholdt 16.nov.  .  

Medlemmer av styret har også deltatt på møte i kommunen om Tilskuddsportalen, 

og om oppstart av Kulturdager i Giske. Vi har vært på alle presidentforum for Nordre 

Sunnmøre AG distrikt. Innkommende president har deltatt på PETS, og vi har deltatt 

på styreseminar. Vi var også på Vestnes RK sitt 40års jubileum, vi er fadderklubb. 

I tillegg representerte Ninni Nordstrand og Gunnar Kvalsund klubben ved Elias Giske 

sin 90 årsdag. 

Styret har fungert godt sammen dette året 

 

Økonomi: 
Klubben har god økonomi, og regnskapet viser overskudd på kr. 6.824,35.   

 

Medlemmer: 
To medlemmer har meldt seg ut av klubben siste året. Det er Egil Synes og 

Margrethe G. Høybakk. Fire medlemmer har hatt permisjoner, helt og delvis. 

Etter dette har klubben 33 medlemmer, av disse er 9 kvinner. 

 

Komitearbeid: 
Vi har dette året hatt 5 komiteer, klubbadministrasjon, TRF - ungdomstjenesten, 

medlemskap - medlemskapsutvikling, service - prosjekt og PR - informasjon - 

samfunnskontakt. I tillegg har Sverre Ola Roald vært programkoordinator. Alle 

medlemmene har vært med i komiteer. Komiteene har hatt ansvar for programmet 

til halvdelen av medlemsmøtene dette året. Og dette har fungert godt.  

Komiteene har etter behov vært aktive i klubbarbeidet. 

 

Ryla: 
Vi hadde i år påmeldt 3 deltakere til Ryla, men da to måtte melde avbud greidde vi å 

få en ny. Dermed sendte vi Harald Breivik og Jan Olav Skjong fra vår klubb. 

Harald Breivik ble sponset med kursavgiften av sin arbeidsgiver, Breivik Mek. 

Verksted AS. 

 

Prosjekter: 
Vi har dette året vært med på filmprosjektet i regi av Presidentforum Nordre AG 

distrikt. Prosjektet var en konkurranse mellom videregående skoler, der de skulle 
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lage en kort presentasjon av Rotary. Vinner ble kåret, og premieutdelingen var på 

Fagerlia vgs. 23.mai. 

Vi har også dette året vært med og støttet arbeidet som gjøres på The David School i 

Sierra Lione. Årets prosjekt var bygging av toalett og sanitærhus. Vårt bidrag var kr 

5000,-. 

Vi har dette året oppfylt vår del av den toårige avtalen, om støtte til Mama Clara sitt 

prosjekt i Peru. Her ble det bygd nytt kjøkken. Vårt bidrag var kr 5000,-. ( x2 ) 

 

Aktiviteter: 
Dugnader: 

Klubben har i år gjennomført to dugnader ved service / prosjektkomiten og styret. 

Norgesmesterskap i bueskyting på Vigra, 16. – 18. mars. Her tok klubben på seg 

jobben med å være parkeringsvakter alle dagene, og det ble prikkfritt utført. 5 

medlemmer og 1 innlånt utførte dugnad i 55 timer.   

31.mai dugnad på Rotarystien. Samtidig deltok vi i aksjonen «Hold Norge Rent», der 

vi samlet plastavfall som ble levert til ÅRIM. Det ble brukt 21 dugnadstimer. 

Samlet er det meldt inn til Club Central og Frivillighetssentralen 76 dugnadstimer i år. 

 

Klubbmøter: 
Det har vært 42 klubbmøter + årsmøte dette året, med en blanding av klubbmøter, 

foredrag, sosiale samlinger og bedriftsbesøk. På presidentens kvelder dette året, har 

det vært fokus på Rotary som organisasjon. Programansvaret for klubbmøtene har 

vært fordelt mellom komiteene og styret, med 21 møter hver. 

Gjennomsnittlig frammøte på var 15,5 medlemmer pr møte. 

Takk til Ludvig som trofast stiller med kaffe og kaker halvtimen før møtene. 

 

Gjester/foredrag/bedriftsbesøk: 
10.08 Utemøte ble flyttet innendørs i fellesområdet på skolen pga ufyselig vær. 

17.08 Målsettinger for året, og komitearbeid. 

24.08 ordfører Harry Valderhaug 

31.08 Sunnmøre friluftsråd ved Mai Britt Haukås 

07.09 presidentens kveld 

14.09 velferdsteknologi ved Berit Krøvel og Cecilie Campell 

21.09 medlemsvekst ved Kari Løken 

28.09 gamle lokale stadnamn på Valderøya ved Øyvind Kringstad 

05.10 presidentens kveld 

12.10 besøk av guvernør Wictor Sandvold og AG Harald Tronstad 

19.10 Vigra Flyplass ved flyplassjef Tor Hånde 

26.10 foredrag om egne opplevelser ved Rolf Synnes 

02.11 presidentens kveld 



                                                                                  

 Årsmelding for Giske Rotaryklubb    2017-18 
 

4 

09,11 Fellesmøte Nordre, Giske RK om digitalisering i skulen 

16.11 Årsmøte 

22.11  Julemiddag hos PSS 

30.11 Forebyggende fiskehelse ved Jørn Ulheim fra PatoGen AS 

07.11 presidentens kveld 

14.12 om plast og plast i havet ved presidenten 

21.12 juleavslutting hjemme hos Kari og Gunnar 

04.01 «Det som ikke skulle skje» ved Marit Vik 

11.01 En reise i fortid, ved Ivar Isene 

18.01 del 1, oppvekst i Halsa, ved Per Otto Tyrholm 

25.01  del 2, sjømann i 40 år, ved Per Otto Tyrholm 

01.02 presidentens kveld 

08.02 egoforedrag ved Britt Valderhaug Tyrholm 

15.02 Solstrand Verft – status og veien videre ved Oddvin Remme 

22.02 Inkluderende Arbeidsliv ved Anette Uggedal 

01.03 presidentens kveld 

08.03 torskemiddag hos PSS 

15.03 besøk hos Vigra Kringkaster ved Kjetil Molnes 

22.03 diskusjonskveld med tema «person og sak»  

05.04 presidentens kveld 

12.04 presentasjon og vising av filmprosjekt med rangering av nr 1 – 2 – 3. 

19.04 bedriftsbesøk hos Br. Sperre AS, ved Inger Marie Sperre 

26.04 tilbakeblikk på levd liv, ved Fred Loe 

03.05 presidentens kveld 

24.05 vær og klima ved Lars Andreas Roald 

31.05 Rotarystien og plast ryddeaksjon 

07.06 innkommende president sin kveld 

16.06 sommerfest på ROTA 

21.06 bedriftsbesøk hos Breivik Mek. Verksted AS 

28.06 årsavslutting på SAGABU ved presidenten 

 

Andre arrangement vi har deltatt på: 
22.08 Sula RK inviterte på båttur med «Borgundknarren» 

26.09 Fellesmøte Nordre, Spjelkavik RK om kommunereform – nye Ålesund. 

09,11 Fellesmøte Nordre, Giske RK om digitalisering i skulen  –  vårt arrangement. 

26.02 Fellesmøte Nordre, Ørskog RK. Lokalprodusert mat på Fjellstova 

23.05 utdeling av premier til filmprosjekt, på Fagerlia vgs. 

 

Valderøya 20.11.2018 

Halvard Skjong 

President 2017/18 


